

September 3, 2018

Dear Parents / Guardians,

Please be informed that the miscellaneous charges for the school year 2018/2019 are as follows. Please ask your child to give the money to the class teacher on 4th September, 2018.

項目 Items	Class 班別					
	S1	S2	S3	S4	S5	S6
堂費 Tong Fai (Subscription)	-	-	-	320	320	320
班會費 (九月份) * Class Fee (September)	105	105	107	100	103	105
學生相片 School Photo	20	20	20	20	20	20
家長教師會會費③ Parent-Teacher Association Subscription Fee	30	30	30	30	30	30
伊斯蘭課本及作業④ Islam Textbook & Workbook	100	100	100	100	62	-
通識科課本⑤ Liberal Studies Textbooks	-	100	238	-	-	-
家政科布料費 Home Economics Textile fee	20	20	20	-	-	-
習作簿費 ⑥ Exercise Books	125	85	85	90	95	95
學生會會費 Student Union Subscription Fee	10	10	10	10	10	10
學生証 Student Card	10	10	10	10	10	10
畢業袍 Graduation Gown	-	-	-	-	-	270
合共 Total	420	480	620	680	650	860

Please refer to the notes on each item.

* Class fee includes photo-copy charges & newspaper.

Yours sincerely,

Zareenah S. Y. Ho
Principal

備註 Note:

- ① 如以支票付款，抬頭為「**伊斯蘭脫維善紀念中學法團校董會**」。
Payment by cheque payable to “**The Incorporated Management Committee of Islamic Kasim Tuet Memorial College**”.
- ② 所有收費將獲發收據。
Official receipt would be issued for all items.
- ③ 家教會費按家庭為單位收取，若有兩名或以上子女就讀，會費只會向最年長的子女收取。
PTA membership fee is collected on family basis, if there is more than 1 child study here, the fee is collected through the eldest child.
- ④ 伊斯蘭教課程本年度購買新課本及作業，家長可以選擇在校內購買或自行於英國網站訂購。(中五只需購買課本)
These are new books & workbooks for new Islamic Curriculum. Parents can choose to buy them from school or order them via online from UK. (S5 buy the Textbook only)
- ⑤ 通識科課本為校本編制課程，同學必須購買。
The Liberal Studies Textbooks are a tailor-made curriculum and students are required to purchase.

⑥ 名稱 Item	價格 Price	S1		S2		S3		S4		S5		S6	
		數量 Qty	合計 Amt	數量 Qty	合計 Amt	數量 Qty	合計 Amt	數量 Qty	合計 Amt	數量 Qty	合計 Amt	數量 Qty	合計 Amt
大練習簿 Exercise Book (24p)	3.40	2	6.80	2	6.80	2	6.80	3	10.20	3	10.20	3	10.20
細簿 Small Single Line (22p)	1.70	6	10.20	6	10.20	6	10.20	3	5.10	3	5.10	3	5.10
練習紙 Exercise Paper	0.10	15	1.50	15	1.50	15	1.50	24	2.40	7	0.70	65	6.50
雙呎文件套 Plastic Folder	5.80	8	46.40	8	46.40	8	46.40	9	52.20	9	52.20	8	46.40
活頁文件套 Clear Holder	40.00	1	40.00	0	0.00	0	0.00	0	0.00	0	0.00	0	0.00
透明膠套 Clear File Folder	1.70	3	5.10	3	5.10	3	5.10	3	5.10	4	6.80	4	6.80
拉鍊文件套 Zipper Folder	5.00	1	5.00	1	5.00	1	5.00	1	5.00	2	10.00	2	10.00
學生手冊 Student Handbook	10.00	1	10.00	1	10.00	1	10.00	1	10.00	1	10.00	1	10.00
合共 Total			\$125.00		\$85.00		\$85.00		\$90.00		\$95.00		\$95.00

「學生身分個人八達通卡」申請須知

學生如欲申請「學生身分個人八達通卡」，可向校方索取申請表）。

中一及中四學生的「學生身分」有效期至 2021 年 10 月 31 日；

中二及中五學生的「學生身分」有效期至 2020 年 10 月 31 日；

中三及中六學生的「學生身分」有效期至 2019 年 10 月 31 日，其後逐年申請延續。

“Student Octopus Card with student status” Guideline on Application

Application forms are available from the school office.

Secondary 1 & S4 students will be given “Student Status” valid until 31st October 2021;

Secondary 2 & S5 students will be given “Student Status” valid until 31st October 2020;

Secondary 3 & S6 students will be given “Student Status” valid until 31st October 2019, renewable annually on application.